



សេចក្តីជូនដំណឹងពីសាលាបឋម  
សិក្សាសម្រាប់ខែវិច្ឆិកា  
ឆ្នាំ២០១៩

រំលង៖៤  
បោះផ្សាយលើកទី៤



# អ៊ិនធើណេសិនណាល ស្កូល អម្ប សៀមរាប International School of Siem Reap

## ព័ត៌មានពីសាលាបឋមសិក្សាសម្រាប់ខែ វិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៩

### កម្មវិធីកីឡាហែលទឹកប្រចាំឆ្នាំថ្ងៃសុក្រ ទី០៨ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៩

សូមថ្លែងអំណរគុណដល់លោក-លោកស្រីដែលបានអញ្ជើញចូលរួមកម្មវិធីហែលទឹកប្រចាំឆ្នាំរបស់សាលា កាលពីថ្ងៃសុក្រទី៨ ខែវិច្ឆិកា កន្លងទៅនេះ។ សូមថ្លែងអំណរគុណដល់ភ្ញៀវទាំងអស់ដែលបានមកជួយលើកទឹកចិត្តដល់អ្នកចូលរួមប្រកួតផងដែរ។ ក្រោយការប្រកួតបានបញ្ចប់រួចរាល់សាលាបានធ្វើការចែកសញ្ញាបត្រជូនដល់អ្នកចូលរួមប្រកួតទាំងអស់ និងអ្នកដែលទទួលបានជ័យជំនះទៅតាមកម្រិត ដូចជា លេខ១ លេខ២ និងលេខ៣ (មាស ប្រាក់ សំរិទ្ធ)។ នៅក្នុងកម្មវិធីប្រកួតដែលទឹកនេះ សាលាទទួលបានថវិកាសរុបចំនួន ៤៩២.២៥ ដុល្លារអាមេរិច ដើម្បីបរិច្ចាគជូនទៅមន្ទីរពេទ្យកុមារអង្គរ និងមន្ទីរពេទ្យគន្ធាបុប្ផា។ ថវិកាដែលទទួលបាននឹងរួមបញ្ចូលជាមួយថវិការប្រចាំឆ្នាំថ្ងៃបុណ្យ Halloween បន្ថែមទៀត។ សម្រាប់កម្មវិធីសប្បុរសធម៌ចុងក្រោយក្នុងឆ្នាំនេះគឺ School Fair ដែលនឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅខែមីនា ខាងមុខ។ សូមថ្លែងអំណរគុណដល់ក្រុមការងាររបស់សាលាអន្តរជាតិ ISSR ទាំងអស់ដែលបានជួយសម្របសម្រួលឲ្យកម្មវិធីប្រព្រឹត្តទៅដោយជោគជ័យ។ ជាពិសេសដល់អ្នកគ្រូ Claudine និងលោកគ្រូ Todd ក្នុងការរៀបចំគម្រោង និងដឹកនាំកម្មវិធីទាំងមូល។



**ថ្ងៃយប់សម្រាកបុណ្យ  
Christmas**

សាលានឹងឈប់សម្រាកចាប់ពី  
ថ្ងៃទី២៣ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៩ ដល់  
ថ្ងៃទី១០ ខែមីនា ឆ្នាំ២០២០

**កម្មវិធីបិទឆត្នសិក្សា  
ឆ្នាំ២០១៩**

កម្មវិធីនឹងរៀបចំឡើងនៅថ្ងៃ  
សុក្រ ទី២០ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៩។  
លោក-លោកស្រី ព្រមទាំងក្រុម  
គ្រូសាអាចអញ្ជើញចូលរួមទាំង  
អស់គ្នាក្នុងថ្ងៃនេះ។



សាលាអន្តរជាតិ ISSR តម្រូវឲ្យសិស្សានុសិស្សទាំងអស់ញ៉ាំអាហារសម្រន់ណាដែលមានជាសុកភាពតែប៉ុណ្ណោះ។  
សូមលោក-លោកស្រីផ្តល់នូវ អាហារសម្រន់ណាដែលមានជាសុកភាពដល់កូនៗ ពេលយកមកសាលារៀន។



*We are one,  
But we are many.*

### ការប្រឡង

លោកគ្រូ អ្នកគ្រូ នឹងរៀបចំការប្រឡងប្រចាំត្រីមាសបន្ទាប់នៅថ្ងៃ ចន្ទ ទី១៨ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៩នេះ។ ការប្រឡងគឺមានសារៈសំខាន់ ក្នុងការតាមដានសមត្ថភាព ការសិក្សាដែលសិស្សានុសិស្សបានសិក្សា កន្លងមក។ ដើម្បីជួយដល់កូនៗឲ្យមានស្មារតីល្អក្នុងពេលប្រឡង សូមមាតាបិតា អាណាព្យាបាល ឲ្យកូនៗឆាប់ចូលគេងនឹងគេងឲ្យគ្រប់ គ្រាន់ រួចជូនកូនៗមកសាលាឲ្យបានទាន់ពេលវេលា។ សិស្សានុសិស្ស ដែលមានអាយុចូលរៀនកម្រិតបឋមសិក្សាត្រូវឲ្យពួកគាត់គេងឲ្យបាន ចន្លោះពី៩ ម៉ោងទៅ ១១ ម៉ោងក្នុងមួយយប់។ មាតាបិតា អាណាព្យា បាល គួរហាមកូនៗមិនឲ្យប្រើប្រាស់ប្រពន្ធអេឡិចត្រូនិច ឬមើល ទូរទស្សន៍យ៉ាងតិច ៣០នាទីមុនពេលពួកគេចូលគេង។

មួយវិញទៀត ការសិក្សាស្រាវជ្រាវបង្ហាញថាក្មេងៗដែល ទទួលបានអាហារមានជាសុភមង្គល គឺរៀនឆាប់ចាំ នឹងមានស្មារតីល្អ ដូចនេះ សូមលោក-លោកស្រីផ្តល់ជូនកូនៗនូវអាហារសម្រន់ណាដែល មានជាសុភមង្គលដើម្បីអាចឲ្យពួកគាត់ផ្តោតអារម្មណ៍សិក្សាគ្មានការ រំខានរហូតដល់ពេលថ្ងៃត្រង់។ អាហារសម្រន់ទាំងនេះរួមមាន៖ បន្លែ ផ្លែឈើ Yogurts ឬនំសាន់រឹចទំហំតូចល្មម។

### ជំនួយមាតាបិតា អាណា ព្យាបាលសិស្សថ្ងៃទី០៩ ដល់ ថ្ងៃទី១២ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៩



កម្មវិធីជំនួយមាតាបិតា អាណាព្យាបាលសិស្សនឹងប្រព្រឹត្ត ឡើង នៅថ្ងៃទី០៩ ដល់ថ្ងៃទី១២ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៩ ជាមួយលោកគ្រូ អ្នក គ្រូបន្តកថា។ សារៈសំខាន់ក្នុងការជួបជាមួយលោកគ្រូ អ្នកគ្រូបន្តក ថ្នាក់គឺជាឱកាសមួយដែលលោក-លោកស្រី អាចសាកសួរព័ត៌មានពីការ សិក្សារបស់កូនៗ ក្នុងសាលា ក៏ដូចជាសកម្មភាពសិក្សានានាក្នុងថ្នាក់ រៀនផងដែរ។

ដូចបានជម្រាបជូនថ្ងៃបរិច្ឆេទខាងលើ សូមលោក-លោកស្រី ធ្វើការទំនាក់ទំនងណាត់ជួបមកការិយាល័យរដ្ឋបាលសាលាផ្ទាល់។ **បញ្ជាក់៖** លោកគ្រូ អ្នកគ្រូ នឹងទទួលបានការណាត់ជួបជាមួយមាតាបិតាដទៃ ទៀតជាបន្តបន្ទាប់ ដូចនេះ សូមលោក-ស្រីមេត្តាមកឲ្យបានទាន់ពេល វេលាកំឡុងពេលថ្ងៃនេះ។ សូមអរគុណ។



សិស្សថ្នាក់ទី១A មានទី លាន់អរិកាសផ្ទាល់ខ្លួនក្នុង ថ្នាក់រៀន! សិស្សានុសិស្ស គឺកំពុងតែមានចំណាប់ អារម្មណ៍ក្នុងដំណើរផ្សង ព្រេងទៅកាន់អរិកាស។



### ការដើរដង្ហែររបស់សិស្សក្នុងថ្ងៃបុណ្យ Halloween

ការដើរដង្ហែរក្នុងថ្ងៃកម្មវិធីបុណ្យ Halloween នៅមុខអាគារសាលា កន្លងទៅគឺជាបទពិសោធន៍ និងការចងចាំដ៏ល្អមួយសម្រាប់សិស្សានុសិស្ស ទាំងអស់គ្នា។ ដោយមានការស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ តុបតែងប្លែកៗគឺរតតែ ផ្តល់នូវភាពសប្បាយរីករាយដល់ពួកគាត់ទាំងអស់គ្នា។ ការចូលរៀបតុបតែង ដល់កូនៗពីសំណាក់លោក-លោកស្រីឆ្នាំនេះគឺពិតជាគួរឲ្យកោតសរសើរជា ខ្លាំង។ ការចូលរួមតុបតែងរបស់លោកគ្រូ អ្នកគ្រូក៏គួរសរសើរផងដែរ។ សូម ថ្លែងអំណរគុណដល់លោក-លោកស្រី សិស្សានុសិស្ស និងបុគ្គលិកទាំងអស់ ដែលបានចូលរួមដង្ហែរក្នុងថ្ងៃបុណ្យ Halloween ។

តើសិស្សទាំងអស់គ្នាអាចឃើញរូបខ្លួនឯងក្នុងរូបថតនេះដែរឬទេ?



**ដំបូន្មាន**  
សិស្សទាំងអស់ចាំបាច់ត្រូវមានដបទឹកផ្ទាល់ខ្លួនមួយដែលមានគុណ ភាពល្អសម្រាប់យកមកសាលា។ **ដបទឹកប្រភេទកែវគឺមិនអនុញ្ញាត ឲ្យយកមកសាលាទេ។** សូមលោក-លោកស្រីពិនិត្យនិងជួយផ្តល់ដប ទឹកដែលមានសុវត្ថិភាពដល់កូនៗពេលមកសាលា។

**បំណុលគាត់ពេលមកទទួលកូនៗ**  
សូមលោក-លោកស្រីពាក់កាតសំគាល់មុនចូលក្នុងបរិវេណសាលា។ មានបំណុលឬកាតសម្គាល់គឺដើម្បីរក្សាឲ្យបាននូវស្ថេរភាព សុវត្ថិភាព ដល់កូនៗលោក-លោកស្រី។ សូមអរគុណ!

**បំណាំ៖**  
របាយការណ៍ប្រចាំខែរបស់លោកគ្រូ អ្នកគ្រូពីសកម្មភាពក្នុងថ្នាក់នឹងមិនបន្ត ព្រិនចេញជាក្រដាសទៀតទេ។ លោក គ្រូ អ្នកគ្រូនឹងដាក់ចូលក្នុង Class Dojo, ក្នុងគេហទំព័រសាលា ព្រមទាំង បិទលើក្តីខៀនខាងមុខទ្វារតែ ប៉ុណ្ណោះ។

**កម្មវិធី Star of the Month**  
សូមលោក-លោកស្រីញែកចូលរួមនៅពេលព្រឹកវេលាម៉ោង៨:០០ នាទី៖  
- ថ្ងៃអង្គារ ទី០៣ ខែធ្នូ ថ្នាក់ Nursery ដល់ថ្នាក់ ទី១ (ថ្នាក់ Reception២A ធ្វើការសម្តែង)  
- ថ្ងៃពុធ ទី០៤ ខែធ្នូ ថ្នាក់ទី២ ដល់ថ្នាក់ទី៦ (ថ្នាក់ទី ៦B ធ្វើការសម្តែង)  
សិស្សទាំងអស់កំពុងតែអនុវត្តន៍ការសម្តែងរបស់ពួកគេប្រកបដោយកិត្តិយសដើម្បីសម្តែងជូនលោក-លោកស្រីកម្សាន្ត។